
Zápisnica 
z 1. schôdze Rady spoločenstva 

konanej dňa 15.januára 2020  
 

1. Schôdza sa uskutočnila dňa 15.1.2020 od 17:00 v kancelárii MYDOM na 
Magurskej ul. 3.  

2. Prítomní boli predseda Spoločenstva Ivan Šimko, členovia Rady p.Černayová, 
p.Novitzky, p.Rymarenko, p. Chytil a zástupkyňa Mandatára (BD BA III.) 
p.Groschová. 

3. Finančná informácia k 31.12.2019. celkový stav na účte:  34706,93 eur; príjmy 
v decembri: 4564,29 eur (zálohové platby za byty a garáže); výdaje v 
decembri: 1122,44 eur (pravidelné výdaje). Stav FOÚ: 19361,01 eur. 

4. Konzultácia s pracovníčkou BD BA III. Kontrola účtovných položiek, 
poskytnutie dokumentov, účet na preplatenie nožníc na živý plot (krovinorezu) 
pánovi Chytilovi (129,90 eur). Predseda informoval p.Groschovú 
o problematických meračoch, ktoré sa zistili pri odpočte stavov spotreby vody 
u pani Paulinskej a pána Štefunka. 

5. Plôtik. Aj keď v zime nemožno opraviť spadnutú časť, lebo je zamrznutá zem, 
ale môžeme sa pripraviť na koncepčné riešenie. Nabudúce sa tomu bude 
Rada venovať. 

6. Zateplenie štítových stien: pán Rymarenko zmeria plochy jednotlivých 
štítových stien, keď bude na to vhodné počasie. 

7. Villa Magurska. Pani Černayová upozornila na štúdiu, ktorú predložil vlastník 
pozemku oproti nášmu objektu v svahu na Magurskej a žiada o záväzné 
stanovisko HMB. Navrhuje 7 podlažný dom s cca 50 garážovými miestami 
a nejakými bytmi. Pán Novitzky s pani Černayovou v tejto veci navštívia 
príslušnú pracovníčku magistrátu. 

8. Rôzne. Pán Rymarenko skontroluje zavieranie vchodových dverí z Magurskej 
na jednotke a z Rozvodnej na trojke. 

9. Budúca schôdza Rady sa uskutoční 12.2.2020 (streda) o 17:00. 
           
 

Ivan Šimko 
predseda Spoločenstva MYDOM 


